
	  

NB	   Tijdens	  een	  bezoek	  van	  ds.	  Gerard	  Nieuwburg	  n.a.v.	  het	  bovenstaande	  	  
hebben	  Hilda	  en	  Piet	  van	  IJzendoorn	  te	  kennen	  gegeven	  vooralsnog	  toch	  gewoon	  
ingeschreven	  te	  blijven	  zoals	  nu	  het	  geval	  is.	  Omdat	  de	  veranderingen	  emotioneel	  
echter	  het	  nodige	  van	  hen	  vragen	  proberen	  ze	  tot	  rust	  te	  komen	  met	  het	  scheppen	  
van	  enige	  mate	  van	  afstand.	  In	  het	  bezoek	  is	  uitgesproken	  dat	  we	  als	  kerkenraad	  
die	  behoefte	  respecteren.	  Zij	  waren	  blij	  over	  het	  feit	  dat	  georganiseerd	  vervoer	  
vanaf	  de	  Doortocht	  als	  mogelijkheid	  onderzocht	  zal	  worden	  en	  met	  het	  initiatief	  om	  
op	  11	  januari	  in	  gesprek	  te	  zijn	  over	  de	  wijze	  waarop	  de	  overgang	  gaat	  
plaatsvinden.	  
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